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Het is mooi weer en het is Pinksteren. Maar Tweede 
Pinksterdag is anders dan normaal. 
 
Twee weken vakantie, lekker genieten van de zon, 
nauwelijks wedstrijden. Je zou er bijna lui van worden.  
 
Maar ondertussen  zijn de verschillende commissies 
wel erg druk bezet. De KC en TC houden de bar 
draaiende, knappen als ze even tijd hebben dingen in 
de kantine op en organiseren leuke activiteiten. De TC 
probeert met man en macht trainers en coaches te 
krijgen voor de nieuw ingedeelde teams voor volgend 
jaar.  
 
Het bestuur probeert de financiën op een rijtje te 
krijgen en moet binnenkort naar de rechtbank omdat 
de gemeente de verkeerssituatie rond het Wilhelmina 
sportpark zodanig wil veranderen dat onze fietsende 
kinderen echt gevaar gaan lopen. Deze Tempo ligt 
maar weer mooi in de bus en het kamp komt er aan. 
 
En zo kan ik nog wel veel dingen noemen die gewoon 
gebeuren, maar dat doe ik nu maar even niet, het 
weer is veel te mooi om lang achter de computer te 
zitten. 
 
Ondertussen zijn er qua ‘handen aan het bed’ wel 
dingen aan het veranderen. Ferry houdt op met de 
financiën, Daan zit ver weg en is druk met andere 
zaken. 
 
Kortom  het werk komt op steeds minder schouders 
terecht. Ik durf het ook niet meer te vragen want 
reacties zullen er wel weer niet komen. Maar als je 
een beetje tijd over hebt… 
 
En dan Pinksteren, normaal gingen we met zijn allen 
naar SKV om een gezellige dag te hebben. Maar ook 
daar, te weinig mensen… 
 
Tweede Pinksterdag wordt nooit meer het zelfde. 
 
Michiel Hupkes 
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Hoe is ’t mogelijk?! Dat is de verassende titel van het 
jubileummagazine dat uit is gekomen naar aanleiding 
van het 75-jarig bestaan van DKOD. 
 
Op 14 april 2007 vonden vele exemplaren hun weg 
naar leden en oud-leden die op deze zonnige lentedag 
de jubileumfestiviteiten bezochten.  
 
Het fantastische weer zorgde ervoor dat vele 
feestgangers buiten de feesttent hun oude 
ploeggenoten en vrienden konden ontmoeten en de 
veelal mooie herinneringen konden ophalen. 
 
Waarschijnlijk hebben een aantal mensen hierdoor 
vergeten om een exemplaar van het 
jubileummagazine aan te schaffen en zijn zonder dit 
fraaie boekwerk naar huis gegaan. Ook zullen er 
mensen zijn die om welke reden dan ook niet 
aanwezig waren en dus ook geen jubileummagazine 
in hun bezit hebben kunnen krijgen. De geschiedenis 
vanaf de oprichting tot aan het jubileumjaar wordt 
beschreven, rijkelijk voorzien van fotomateriaal, dat 
mag u eigenlijk niet missen! 
 
Voor al diegenen is er de mogelijkheid om het 
jubileummagazine te kopen in het clubhuis “de Berk”. 
Voor het geld hoeft u het niet te laten, want de prijs is 
maar € 5,- 
 
Ook kunt u het magazine bestellen via e-mail bij  
Wilco Goossens (wilco@bartslife.com). 

Lief en leed liggen soms erg dicht bij elkaar, het lijkt 
een loze uitspraak maar soms is de werkelijkheid wel 
erg echt  
Deze week bereikten me drie berichten : het eerste 
bericht ging over de geboorte van Amber, dochter Van 
Coen en Mirella. Moeder en dochter maken het goed 
en we zijn blij met dit stukje levensgeluk voor Coen en 
Mirella. 
 
Iets later hoorde ik dat terwijl het eerste van DKOD 
aan het winnen was, Marjolein , ondersteund door 
Peter, Daan ter wereld heeft gebracht. Voor zover ik 
weet gaat ook daar alles goed, en weet ik zeker dat 
Daan in een goed en veilig nest zal opgroeien.  
 
Twee nieuwe toekomstige leden van ons cluppie: 
welkom, welkom, welkom!!! 
 
Lief en leed liggen dicht bij elkaar, want ongeveer 
tegelijkertijd kreeg ik het erg droeve bericht dat Karin 
Leertouwer overleden is. Daphne en Kim verliezen op 
zeer jonge leeftijd hun jonge moeder, onbegrijpelijk en 
moeilijk te accepteren. Het geeft een machteloos 
gevoel en ik kan Daphne en Kim en hun vader Paul 
alleen maar heel erg veel sterkte wensen, meer 
woorden heb ik er niet voor.  
 
Lief en leed liggen wel erg dicht bij elkaar. 
 
Michiel Hupkes 

 DKOD-ers in de dop… 
 
Zoals we al eerdere aangaven op deze site is er bij 
Coen en Mirella Hooijer afgelopen week een dochter 
geboren met de naam: Amber Maria Hooijer en bij 
Peter en Marjolein van Ballegoijen een zoon (zaterdag 
26 april) Daan!!!  
Zojuist heb ik ook een foto gekregen van Coen en 
moest ik volgens hem met zo'n mooi plaatje de titel 
maar vervangen door: Toekomstige DKOD-ers in de 
dop. Bij deze de felicitaties aan de ouders, dat het ook 
échte DKOD-ers mogen worden! 
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Wie aan het begin van het 
binnenseizoen voorspeld zou 
hebben dat de D1 meer dan 200 
doelpunten zou maken was voor 
volslagen gek uitgemaakt en zou 
de toegang tot de Rijnkom 
ontzegd zijn. Immers welk team is 
in staat om iedere drie minuten te 
scoren?  Dan begint scoren op 
lopendebandwerk te lijken. 
 
Voorafgaande aan de laatste 
wedstrijd stond de teller al op 
179. De D1 had nog geen enkele 
wedstrijd verloren en ze waren al 
ruim kampioen. Echter aan de 
horizon gloorde de magische 200 
doelpunten grens. Ze moesten 
dus 21 doelpunten maken om in 
het ‘DKOD-Guinness Book of 
Records’ te komen. Over de 
afgelopen wedstrijden werd er 
gemiddeld 16 keer gescoord, dus 
het zou nog een hele dobber 
worden om de 200 te halen.  
De spelers hadden er zin in. 
Sanne, Celine, Milou, Karlijn, 
Lieke, Stefan en Luuk waren van 
de partij en Julia verving de zieke 
Martine.  
 
Ook de tribune zat lekker vol, 
want wie wil zo’n recordpoging 
niet mee maken! De 100 
doelpunten grens was al door 
Karlijn genomen, maar zouden ze 
de 200 halen? Ondanks allerlei 
vertragingstactieken van de 
tegenpartij stond het met de rust 
al 12-0. Zowel de spelers als de 
toeschouwers voelden dat de 
200ste eraan zat te komen. 
Tijdens de rust werd er op de 
tribune al flink gespeculeerd wie 
de 200ste zou maken. 
Na de rust werd stug aan de 
voorsprong doorgewerkt. Lieke 
maakte de 199ste. Het ging nu 
tussen Celine, Sanne, Lieke en 
Julia. Wie zou de 200ste maken?  
 
Het was uiteindelijk invalster Julia 
die er met de eer van doorging. 
Met een snelle doorloop-
combinatie legde zij de 200ste in 
het mandje.  
 
Wie gedacht had dat de D1 het 
nu wat rustiger aan ging doen had 
het verkeerd. Ze waren op weg 
naar de grootste zege ooit. Na 50 
minuten spelen stond de teller op 

Foto:  
Karlijn die de 100ste maakte en Julia die de 200ste maakte! 

31-0. Een onwaarschijnlijke zege. 
Dat is iedere 97 seconden een 
doelpunt! 
 
Topscoorders van de dag waren 
Lieke en Stefan met ieder 7 
treffers. Het ‘DKOD-Guinness 
Book of Records’ heeft er weer 
een paar vermeldingen bij. 
 
U zult zich afvagen hoe is het 
mogelijk dat de D1 het afgelopen 
jaar zo gegroeid is? Natuurlijk 
spelen ze al een aantal jaar met 
elkaar, maar de sprong die ze dit 
jaar hebben gemaakt is 
indrukwekkend. De geheime 
kracht achter dit team is natuurlijk 
Nathalie. Ze geeft de spelers 
tactische aanwijzingen en blijft ze 
aanmoedigen, zelfs als de zege al 
ruim binnen is.  
 
Als toeschouwers hebben we 
natuurlijk genoten van dit flitsende 
korfbal en kijken nu al reikhalzend 
uit naar het buitenseizoen. Dan 
gaat de D1 een klasse hoger 
spelen en eens kijken hoe ze 
daar zullen presteren. Deze 
superprestatie hebben ze in ieder 
geval binnen. 
 
Geschreven door: 
Radboud Vorage 
(de vader van Laurence, Stefan 
en Christian) 
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Korfbalvaria  
 
(Een beetje terugblikken en vooruit 
kijken) 
 
We zitten al weer bijna aan het 
einde van het korfbalseizoen en 
het terugblikken en vooruit kijken 
kan alweer bijna beginnen. Ik 
neem toch maar even een 
voorschotje en loop even door wat 
opvallende zaken. Er zit weer 
volop beweging in het 
korfbalwereldje. Om te beginnen 
op het bestuurlijk vlak, want niet 
alleen DKOD kamp met een 
chronisch gebrek aan mensen die 
een functie binnen de vereniging 
willen vervullen, al zijn er ook heel 
veel die (soms onzichtbaar) hun 
steentje bijdragen aan het reilen 
en zeilen van de club.  
 
Ook het hoogste bestuursorgaan 
van het KNKV lijkt in de problemen 
te komen, nu heel veel kaderleden 
hebben aangegeven af te treden 
bij de volgende vergadering en 
zelfs al afgetreden zijn. Ook 
mensen die al jaren binnen het 
hoofdbestuur hun werkzaamheden 
vervullen. Enige vernieuwing op 
bestuurlijk vlak kan natuurlijk geen 
kwaad, maar een ongekende 
leegloop en het daarmee gepaard 
gaande verlies van de gewenste 
kennis is m.i. moeilijk op te vangen 
door de mensen die bereid zijn de 
opengevallen plaatsen in te 
nemen. We hoeven alleen maar 
binnen ons eigen clubje te kijken 
en weten dat mensen die 
ingeburgerd zijn in het wereldje 
dat korfbal heet onontbeerlijk zijn 
om goed te kunnen functioneren.  
 
Ook de carrousel van trainers en 
spelers is weer gaan draaien en 
het voornaamste slachtoffer lijkt 
een club uit de hoogste regionen 
te gaan worden. Bij PKC dreigt 
namelijk een leegloop van Spelers 
en speelsters, nu zal dat voor de 
Papendrechtse grootmacht niet 
direct rampzalig zijn, want de 
grootste vereniging van Nederland 
heeft toch altijd nog 
aantrekkingskracht voor 
aanstormend talent. Desondanks 
is het rijtje selectiespelers dat de 

ploeg gaat verlaten, of dreigt te 
verlaten aanzienlijk. Zeker is het 
vertrek van Wim Scholtmeijer, die 
zijn heil gaat zoeken bij het 
gepromoveerde TOP uit 
Sassenheim. Scholtmeijer heeft 
overigens bij bondscoach Jan-
Sjouke vd Bos aangegeven niet 
meer beschikbaar te zijn voor het 
Nederlandse team en kan zich dus 
volledig richten op zijn nieuwe 
club. Ook het vertrek van Bart 
Cleyman en Detlev Elewaut, die 
weer teruggaan naar België en 
Bart de Wit naar Kinderdijk zijn 
een aderlating voor de selectie. Zo 
kunnen we nog even doorgaan 
met mensen die overwegen om te 
stoppen of hun heil elders te gaan 
zoeken.  
 
Aan het einde van dit seizoen 
kunnen we de balans opmaken. 
Een vereniging die vriend, vijand 
en vooral zichzelf verraste is Koog 
Zaandijk. De ploeg moest verleden 
jaar haar plaats in de Korfbal-
League veilig stellen via een play-
off, maar werd nu eerste en 
plaatste zich via de kruisfinale 
tegen PKC voor de finale en wist 
die in winst om te zetten om zo de 
nationale titel voor zich op te eisen 
in een (weer) uitverkocht Ahoy. 
Persoonlijk denk ik dat het 
verrassende optreden van Koog 
Zaandijk er debet aan was dat het 
bordje “uitverkocht” weer eens op 
de deur gehangen kon worden. De 
uitgebalanceerde ploeg, waarbij 

enkele dragende spelers een tijdje 
hun heil zochten bij andere 
verenigingen, maar toch weer bij 
hun clubje aan de slag gingen, 
pakte terecht de titel en wisten 
waarschijnlijk weer veel mensen 
die Ahoy links lieten liggen te 
overtuigen dat een bezoekje aan 
Rotterdam de moeite waard was. 
Even terug naar de eerste 
gezamenlijke hoofdklasse in 1970, 
want toen was het ook Koog 
Zaandijk dat samen met DKOD 
voor een regelrechte sensatie 
zorgde door zich te plaatsen voor 
het hoogste niveau en daar had de 
bond toch niet echt op gerekend. 
DKOD wist zich heel lang in de 
absolute top te handhaven, maar 
eens kijken of Koog Zaandijk het 
ook zo lang kan volhouden. Eén 
ding is zeker ze hebben het 
korfbal weer een nieuwe impuls 
gegeven en dat was ook heel erg 
hard nodig.  
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De IKF voldeed ook aan de eis om 
“olympisch erkend” te worden 
(blijven), door eind 2007 50 landen 
als lid ingeschreven te hebben. 
Gelukkig is een reguliere 
competitie in deze landen geen 
voorwaarde om de erkenning te 
krijgen/behouden, want dan was 
het een wat ingewikkelder verhaal 
geworden. Door de verlenging van 
de erkenning is in ieder geval de 
deelname aan de World Games 
gegarandeerd en dat is als 
tegenhanger van de echte 
Olympische Spelen een geweldige 
happening.  
 
Zelf was ik als scheidsrechter 
aanwezig op de laatste versie van 
dit enorme sportevenement en ik 
had het fantastische gebeuren 
echt voor geen goud willen 
missen. Het was een geweldige 
ervaring om met duizenden 
sporters uit de gehele wereld een 
dergelijke happening mee te 
mogen maken. Bij de volgende 
editie, bij onze vrienden uit 
Taiwan, ben ik er helaas niet meer 
bij, omdat ik mijn 
scheidsrechterscarrière heb 
beëindigd en alleen nog af en toe 
actief ben binnen de lijnen.  
 
Als u het toernooi niet kent is het 
aan te raden om eens op Internet 
te Googelen, dan zult u versteld 
staan van de sporten die u 
tegenkomt en misschien wel voor 
het eerst ziet. Heel mooi, maar er 

zit een vervelend addertje onder 
het gras, Nederland lijkt steeds 
verder weg te lopen van de 
concurrentie, als je al van 
concurrentie mag spreken. De 
verenigingen en de nationale 
teams steken steeds meer tijd in 
trainingen en dat werp zijn 
vruchten af. Koog Zaandijk wil 
bijvoorbeeld geen eendagsvlieg 
zijn en gaat 5 keer in de week 
trainen!!!!  
 
Het gevolg is dat op internationaal 
vlak het alleen nog maar gaat om 
wie er op de tweede plaats komt, 
want de 1e plaats staat al op 
voorhand vast. Natuurlijk zijn er 
meer sporten die vaak dezelfde 
ploegen in de top hebben staan, 
maar zo extreem als bij het korfbal 
is het eigenlijk nergens. Op deze 
manier zal het m.i. altijd een utopie 
blijven om echt Olympisch te 
worden, hoe vervelend dat ook is. 
De uitslagen van de finales op de 
grote toernooien worden steeds 
groter en tasten de 
geloofwaardigheid van de sport 
aan, waarbij het lijkt dat de grote 
concurrent (België) zich bij de 
alleenheerschappij van Nederland 
heeft neergelegd. Het hoogst 
haalbare voor een Nederlandse 
scheidsrechter op een 
internationaal toernooi is de 
wedstrijd om de 3e en 4e plaats, 
maar deze is vaak nog leuker dan 
de finale. Het lijkt wat negatief, 
maar is zo niet bedoeld, het geeft 
gewoon aan dat Nederland zich 
steeds verder verwijderd van de 
rest van het mondiale korfbal.  

Ook in Nederland zelf lijkt de 
afscheiding tussen de top en de 
rest steeds groter te worden, zeker 
als straks de koppeling van de 1e 
teams aan de 2e teams actueel 
gaat worden. De veldcompetitie is 
in ieder geval al gedegradeerd tot 
een tweederangs competitie, 
waarbij ploegen het alleen nog 
maar interessant vinden om wat 
bezig te blijven om er zo in de zaal 
weer volledig tegen aan te gaan. 
 
Helaas is het nu al vaak zo dat er 
alleen maar belang is voor de 
scheidsrechter, die zich stukbijt op 
twee onwillige ploegen, maar zelf 
knokt voor een hoge 
eindrangschikking om zo op de 
internationale lijst te komen of te 
blijven. DKOD heeft zelf al aan 
den lijve ondervonden hoe 
dramatisch de regels zijn ten 
aanzien van de 
scheidsrechtersaanwijzing op een 
wat lager niveau, want hierdoor 
zouden ze aan het eind van de 
lopende competitie wel eens 
(volkomen onterecht) het haasje 
kunnen zijn. De manier waarop ze 
bij MIA de boot in zijn gegaan zou 
in een zichzelf respecterende 
sport niet mogelijk moeten zijn. Als 
de top zich daadwerkelijk 
afzondert van de wat lagere 
regionen, zal m.i. korfbal er op de 
wat langere termijn niet goed 
vanaf komen, maar misschien zie 
ik het helemaal verkeerd, laten we 
het hopen.  
 
Voor DKOD komt er ook een 
belangrijke periode aan, de club 
snakt naar een positieve impuls en 
als dat zou kunnen met de 
realisatie van een paar kunstgras 
velden en/of een clubhuis dat er 
weer een aantal decennia tegen 
kan, dan ben ik een heel gelukkig 
mens. Helaas lijkt DKOD daar 
meer haast mee te hebben dan de 
instanties die het licht op groen 
moeten zetten, maar we blijven 
hopen. 
 
Genoeg zaken waar we ons hoofd 
nog over kunnen breken in ieder 
geval, maar het belangrijkste blijft 
plezier houden in het spelletje, 
want daar gaat het tenslotte om. 
 
Dick Hoegen 
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Doorwerth Vrijdag 30 mei 2008 Peter van Ballegoijen, Ruud van de Vegte 
Derkjan Hooijer, Roy Arns 

Heveadorp Vrijdag 31 mei 2008 Jan Westerhof, Willem van Kranen 

Kijk het rooster goed na.  Indien je niet kunt, ruil dan met iemand uit een andere maand en geef dit aan mij 
door.   Op vrijdag beginnen we om 18.00 uur. Op zaterdag om 10.00 uur.  
Telefoon Peter : 0317-314568 of 06-53881850 

Beste leden / ouders van jeugdleden van c.k.v.DKOD Heelsum. 
 
In deze tijd van afnemende subsidies wordt het voor iedere vereniging steeds moeilijker om de begroting rond 
te krijgen. Daarom grijpen we iedere gelegenheid aan, waarbij we onze clubkas kunnen spekken! 
 
In de periode van 10 maart tot en met 28 juni 2008, geeft de Plus Supermarkt in Renkum bij elke €10,- 
besteding aan boodschappen een sponsormunt weg met een contante waarde van €0,10. Wanneer deze 
sponsormunten in de spaarpot van onze vereniging die dan bij de kassa staat worden gedaan, levert dit geld 
op voor onze vereniging. Aangezien de actie totaal 16 weken duurt, kan het sponsorbedrag oplopen tot een 
zeer aanzienlijk bedrag! 
 
U/Jij spaart toch ook mee voor onze vereniging? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens DKOD Heelsum, Fea Boelens 

Hallo jeugdleden, 
 
Het korfbal seizoen is bijna ten einde en dat betekend natuurlijk dat het jeugdkamp er weer aankomt. Dit jaar 
gaan we naar de Cokse boerderij in Gemert. We zullen daar verblijven van vrijdag 20 juni tot zondag 22 juni. We 
hopen natuurlijk dat zoveel mogelijk jeugdleden meegaan. 
 
Je kunt je vanaf nu opgeven door het onderstaande strookje in te leveren bij Kathinke Vedder, Hogenkampseweg 
166 of Jenny Jansen, Anthonie kroonweg 12. De kosten voor dit kamp zijn 22 euro, deze dien je bij opgaven te 
betalen.  
 
Uiterste opgave datum is zaterdag 7 juni, Met vriendelijke groet de Kampcommissie.  
 
Ja, ik ga mee op kamp: 
Naam: …………………………………………………………………………………………………………. 

Leeftijd: …………………………………………………………………………………………………………. 

Team: …………………………………………………………………………………………………………. 

E-mail: …………………………………………………………………………………………………………. 

Mijn ouders kunnen wel/niet brengen of ophalen, het liefst brengen/ophalen  
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Vrijdagavond 11 april was het moordspel bij DKOD. 
Rechercheur Hanssen had de hulp van de recherche 
ingeroepen om een misdaad op te lossen in het bos 
vlakbij het clubhuis van DKOD. Er was namelijk een 
dode man aangetroffen in een auto.  
De recherche had de verdachten en hun motieven op 
een rijtje en deze werden dan ook aan de deelnemers 
bekend gemaakt. Aanwijzingen moesten gezocht 
worden in het bos. 
 
Al gauw gingen de eerste groepen op weg. Er moest 
goed gezocht worden naar de aanwijzingen, want 
sommigen waren goed verstopt. De kinderen waren 
echter niet alleen in het bos. Er waren namelijk ook 
wezens die als taak hadden de kinderen goed aan het 
schrikken te maken.  
 
Na een tocht van anderhalf uur waarin de jonge 
hulprechercheurs goed aan het schrikken waren 
gemaakt, hadden de meeste groepen alle 
aanwijzingen verzameld. En moesten ze in de berk 
gaan bedenken welke verdachten er afvielen en welke 
niet. 
Uiteindelijk bleken 2 groepen de dader goed te 
hebben geraden: 
 
Groep 1: Naomi, Amber, Eva, Maud en Marielle 
Groep 2: Celine, Lieke, Daphne, Jacky en Corine 
 
Van rechercheur Hansen moest ik alle groepen nog 
bedanken voor de goede hulp in het oplossen van de 
zaak. Dit geld in het bijzonder voor groep 1 en 2 die 
de dader goed geraden hebben! 
 
Wij hopen jullie bij de volgende activiteit (feestavond 
op 31 mei voor alle leden) weer te zien! 
(En de jeugdleden die er deze avond niet waren 
natuurlijk ook!) 
 
Met dank aan:Marielle, Kira, Geert, Annewil, Michelle, 
Malou, Rico, Ewout en Lars 
 
De A.C.  
(Cor, Corine, José, Jaap, Robby, Jantien, Lienke en 
Derkjan) 

Meer foto’s zien? Check de website www.dkod.nl 
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Een korte introductie 
In dit Olympische jaar, dat met het nodige rumoer over 
mensenrechten gepaard gaat en dus veelvuldig in het 
nieuws is voordat de spelen beginnen, kwam bij mij 
boven borrelen dat korfbal geen Olympische 
programmasport is. Het is wel een Olympisch erkende 
sport sinds het begin van de jaren negentig… maar 
veel verder kwam ik niet. Wel kon ik me nog een 
artikel herinneren dat er mensen waren die vonden 
dat Korfbal niet eerder een Olympische sport moest 
worden als er niet meer landen een bepaald niveau 
behaalden en spectaculairder zou zijn voor een groter 
publiek. Want wij als Nederlanders zouden wel een 
sport willen introduceren waarin we de beste zijn en 
de gouden medailles elke 4 jaar onze halsjes zouden 
sieren, maar we willen natuurlijk wel wat tegenstand. 
Elke keer die Belgen verslaan is natuurlijk niet echt 
leuk… dat heeft meer te maken met leedvermaak en 
dat zal niet in dank worden afgenomen in de 
Olympische gedachte: 
 
De Olympische gedachte valt enigszins samen met 
het motto en is opgesteld in 1920. De gedachte zegt: 
"Het belangrijkste bij de Olympische Spelen is niet het 
winnen, maar het deelnemen, zoals het in het leven 
niet begonnen is om te veroveren, maar om het 
leveren van een goede strijd". De Olympische 
gedachte wordt tijdens iedere Olympische Spelen 
herhaald en wil kortweg zeggen dat een deelnemer al 
tevreden mag zijn met zichzelf voordat hij de wedstrijd 
is begonnen. De deelnemer heeft immers het 
Olympische niveau behaald, iets wat voor een selecte 
groep mensen is weggelegd. Bekender is de gedachte 
'Meedoen is belangrijker dan winnen'. 
 
Om er nu achter te komen wat de status van Korfbal in 
het kader van de Olympische spelen is ben ik wat 
gaan Googlen en heb ik een e-mail interview gedaan 
met het bestuur van het Swan Fund. Hier is het 
volgende artikel uit voortgekomen… 
 
Olympische spelen & World Games 
Sinds 1993 is de IKF officieel erkend door het IOC. 
Korfbal is echter geen Olympische programmasport, 
maar neemt deel aan de World Games. De World 
Games zijn een internationaal sportevenement voor 
sporten die niet aan bod komen tijdens de Olympische 
Spelen. Deze spelen worden georganiseerd sinds 
1931 en vinden altijd het jaar na de Olympische 
zomerspelen plaats. Sommige sporten op de World 
Games waren voorheen Olympische sporten (zoals 
touwtrekken), andere sporten kwamen eerst aan bod 
op de World Games en werden nadien een 
Olympische sport (triatlon). Het is soms gokken 
waarom het Internationaal Olympisch Comité 
sommige sporten wel en sommige niet toelaat op de 
Olympische Spelen. Zo is judo een olympische sport, 
karate niet. Taekwondo wel en Jiujitsu niet. Badminton 
wel en korfbal dus niet. 
 
Momenteel wordt er in maarliefst 51 landen korfbal 

gespeeld en eind 2007 moesten er minimaal 50 zijn 
om de Olympische status te kunnen behouden en dat 
is gelukt. 
 
Korfbal was al eens een demonstratiesport 
Ooit was korfbal wel een demonstratiesport… vader 
aller korfballers Nico Broekhuysen zorgde hier mede 
voor tijdens de Olympische Spelen van 1920 in 
Antwerpen. Op 6 augustus 1928 werd dit trucje 
herhaald en was er opnieuw een optreden, nu in het 
Amsterdamse Olympische stadion. De teams Noord- 
en Zuid-Holland speelden toen in het Olympisch 
Stadion een demonstratiewedstrijd. 

Korfbalteam op de Olympische Spelen in Amsterdam met Nico 
Broekhuysen aan de rechterzijde (beide foto’s overgenomen van 
www.sportgeschiedenis.nl) 
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Van Nederlandse sport naar wereldsport… 
Een echte wereldsport is het niet geworden in die 
jaren. Maar langzaam maar zeker kwamen er steeds 
meer landen bij die het spelletje gingen spelen. Eind 
jaren zeventig kwam de sport in een stroomversnelling 
terecht. Hier onder een enigszins vrij overgenomen 
deel van een artikel van de knkv-site (oktober 2007). 
 
Jan Fransoo, voorzitter van het IKF schetste vorig jaar 
oktober nog het belang van internationaal korfbal 
tijdens een meeting met het Nederlandse team. Hij liet 
die versnelling van het korfbal sinds 1977 zien. Adri 
Zwaanswijk (destijds net bondscoach af bij het 
Nederlandse korfbalteam, red.) introduceerde toen op 
zijn wereldreis korfbal in vele landen. En uiteindelijk 
leidde deze ervaringen ook tot het oprichten van het 
Swanfund dat als doel heeft de ontwikkeling van de 
korfbalsport op internationaal niveau. 
 
Tip: 
Zoek op www.korfball.tv maar eens naar de naam Adri 
Zwaanswijk en je ziet hoe een een man (die inmiddels 
behoorlijk op leeftijd is) nog steeds zeer bij korfbal 
betrokken is. 
 
Fransoo noemde tijdens de toespraak ook de 
bijdragen van Bob de Die, de oud voorzitter van de 
IKF en voormalig vice-voorzitter van de International 
World Games Association. Ook roemde hij in dit 
verband het werk van Lievin van de Breede, die als lid 
van het Belgisch Olympische Comité succesvol 
lobbyde en het op die manier mogelijk maakte dat in 
1984 korfbal werd gespeeld tijdens de World Games 
in Londen. De huidige IOC-voorzitter Rogge was in die 
tijd bestuurslid van datzelfde Belgisch Olympisch 
Comité en fungeerde bij de eerste World Games als 
Chef de Mission van het Belgische team. 
 
Zelf is Jan Fransoo in het internationale sportcircuit 
zeer belangrijk voor Nederland. Hij is namelijk ook 
voorzitter van de Association of the IOC Recognised 
International Sports Federations en lid van het bestuur 
van de General Association of International Sports 
Federations. Fransoo kan op die manier een flinke 
bijdrage leveren aan de ontwikkeling van sport en 
natuurlijk korfbal in het bijzonder. Voor korfbal is de 
aanwezigheid van hem in de verschillende federaties 
etc. met name belangrijk voor de noodzakelijke, 
hernieuwde erkenning door het IOC van korfbal als 
internationale sport. 
 
Tip: 
Het volledige artikel over het bezoek van Jan Fransoo 
aan het Nederlandse team is te lezen op: http://
www.knkv.nl/web/show/id=177520 
 
Zo zie je dat er op die manier heel wat links zijn 
tussen verschillende bonden en het IOC. Aan het 
begin van dit artikel kwam al eens ter sprake dat het 
soms wat onduidelijk is hoe een sport een Olympische 
sport kan worden. Connecties zijn er daar volgens mij 
één van. 
 
Deskundigheid exporteren richting de concurentie 
Maar er is natuurlijk meer voor  nodig. Dankzij het 

ontwikkelingswerk vanuit de lage landen mag het IKF 
langzaam beginnen te dromen van een olympische 
status. Hoe meer landen korfballen, hoe groter de 
kans wordt dat de sport zich in de toekomst kan 
presenteren op de Spelen. Daarom worden 
Nederlandse en Belgische trainers, deskundigen en 
oud-spelers als pioniers ingezet om hun kennis te 
exporteren naar het buitenland. Raar maar waar, we 
helpen de concurrentie een handje om zelf te kunnen 
groeien. 
 
In Nederland zelf niet stil gaan staan… 
De sport zelf moet natuurlijk ook het aanzien waard 
zijn. Want zeg nu eerlijk, we weten allemaal dat onze 
sport niet echt aantrekkelijk wordt gevonden door de 
overgrote meerderheid van sportminnend Nederland. 
Ik weet dat we mensen over de streep kunnen halen 
als we ze naar Ahoy’ of een andere topwedstrijd 
sleuren. Maar mensen stappen nu eenmaal niet 
vanzelf over de drempel van een sporthal om naar 
korfbal te komen kijken. 

Om dat te verbeteren wordt druk geëxperimenteerd 
met nieuwe regels om de sport “media- en 
publieksgenieker” te maken. Zo is er inmiddels een 
schotklok ingevoerd om eindeloze aanvalsopzetten 
onmogelijk te maken en werd er vorig jaar tijdens de 
TIME for Korfbal Challenge in Rotterdam nog getest 
met een tweepuntslijn. Vanachter die lijn, op ongeveer 
acht meter van de mand, kon dubbel gescoord 
worden, wat er toe moest leiden dat er meer ruimte 
onder de korf kwam en de wedstrijd langer spannend 
bleef. Tijdens zo’n evenement heb je natuurlijk voor- 
en tegenstanders van deze nieuwe regels. De een 
zegt natuurlijk dat we te veel op basketbal gaan lijken 
of dat die kleine Aziaten het nu helemaal niet meer 
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kunnen winnen omdat hun schot niet goed genoeg is 
op dergelijke afstanden. 
 
Maar de bondscoach van het Nederlands team, Jan 
Sjouke van de Bos, wuifde de bezwaren tijdens dit 
toernooi van de weg: 
 
“Het experiment is geslaagd. Er is meer ruimte, het 
spel wordt minder voorspelbaar, er wordt meer 
gescoord. En als de andere landen het gat willen 
overbruggen, dan wordt dat niet bemoeilijkt door de 
nieuwe regels. Het vraagt gewoon een hoop inzet. 
Kennis, training, ze moeten hiernaartoe komen om te 
spelen.” Over de gelijkenis met basketbal haalt hij de 
schouders op. “Er zijn wel meer sporten die op elkaar 
lijken. De strafbal bij hockey is toch ook niet hetzelfde 
als een voetbalpenalty?” 

 
Naast deze experimenten is er natuurlijk ook 
Korfballeage een goede stap in de juiste richting, de 
kant van echt topsport niveau. Laten we zeggen de 
eredivisie van het korfbal met daaronder de amateur-
afdelingen. Op deze manier kunnen sporters met zo’n 
twintig uur training per week een echt spektakel 
bieden waar sponsors ook voor willen betalen. Een 
dergelijke competitie zorgt er natuurlijk voor dat 
ploegen nóg beter worden en de spelers die daaruit 
voortvloeien zullen nog beter zijn dan welke 
international van welk land dan ook. En als je dan 
weet dat tijdens het laatste toernooi van het 
Nederlandse team, ze 20 uur per week trainingsarbeid 
moesten steken buiten hun eigen club (waardoor 
sommigen tijdelijk trainingen moesten missen van hun 
club) om de a-status als sporter te behouden. Een 
regeling van het noc*nsf, die uitgebreid op de site van 
het noc*nsf beschreven staat en waarbij ik me afvroeg 
dat als we dit in Nederland met moeite halen, dit 
buiten onze landsgrenzen onhaalbare kaart zou zijn. 
 
“Wij” zijn misschien wel klaar voor een optreden op de 
Olympische spelen van 2028 maar of al die andere 
landen binnen 20 jaar zover zullen zijn… 
 
Wilco 

E-mail interview met Swan-fund: 
 
Vraag1: We hebben als korfbal de status olympische 
sport, denkt u dat we ooit een Olympsche sport 
worden? 
 
Antwoord: Zeg nooit nooit, maar het zal bijzonder 
moeilijk worden. Naar ons oordeel zal er alleen plaats 
voor nieuwe sporten komen indien andere verdwijnen.  
Er zal aan veel voorwaarden voldaan moeten worden 
en het is moeilijk te voorzien of het haalbaar is. We 
moeten realistisch blijven en stellen dat de kans klein 
is. 
 
Vraag2: Bent u van mening dat 2028 een mooie 
gelegenheid zou zijn? En nog mooier als deze in NL 
terecht kwam? 
 
Antwoord: Als korfbal een Olympische sport zou 
worden maakt het niet uit of  “het debuut” in Nederland 
of elders is. De relaties tussen Nederland en 2028 is 
waarschijnlijk geënt op het ideaal dat dan de 
Olympische spelen in Nederland plaatsvinden. Het 
zou natuurlijk wel eervol zijn als het in Nederland zou 
geschieden. Maar Nederland heeft de Olympische 
Spelen 2028 nog lang niet binnengehaald!  
 
Vraag3: Wat is uw rol binnen het Swan Fund om de 
sport internationaler te maken? 
 
Antwoord: het Swan Fund ondersteunt met financiële 
middelen de promotie, introductie en ontwikkeling vn 
korfbal.  Onze middelen worden bijeengebracht door 
de vrienden en donateurs. Dat kunnen zowel 
verenigingen als personen zijn.  
 
Wij verwelkomen uw bijdrage graag, onze 
secretaresse mevr. Adrie van Bruchem informeert u 
gaarne. (E-mail: jana3.van.bruchem@casema.nl) 
 
Vraag4: U “exporteert” korfbal middels donaties en 
korfbalartikelen en wellicht maakt u of anderen ook 
diverse trips naar het buitenland. Welke landen zitten 
volgens u écht in de lift? En op welk gebied? 
 
Antwoord: Swan Fund bestuurders maken geen reizen 
naar het buitenland voor korfbal omdat alle fondsen 
besteed worden aan subsidies voor projecten. Wel 
ontvangen we regelmatig rapportages. Van de oudere 
landen zitten Taiwan en Catalonië in de lift. Bij de 
jonge landen valt de progressie van China op. 
Introducties verlopen over het algemeen succesvol, 
daarna komt de moeilijke fase van het binnenhalen 
van kennis en ervaring en het opzetten van een goede 
nationale organisatie. 

supporting the development of  
international korfball 
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Vraag5: Ontwikkeling van de sport is belangrijk, maar 
als we in Nederland altijd de top zullen zijn dan heb je 
kans dat we de andere landen steeds verder achter 
ons laten en wellicht geen Olympische sport zullen 
worden? Wat is uw mening op dat vlak...? 
 
Antwoord: de meeste kennis en ervaring zit in 
Nederland en België. Nederland staat helaas op 
eenzame hoogte. Echter, als gestopt wordt met de 
verdere ontwikkeling van korfbal in Nederland, zal 
onze positie op de  Nederlandse sportmarkt niet zo 
sterk blijven en kan de hoge status terugvallen.  Dé 
oplossing is meer investeren in kwaliteitsverbetering 
van korfbal in enkele landen die in staat zullen zijn 
Nederland echt te bedreigen.  
 
Vraag6: Welke (nieuwe)regels dragen wat u betreft 
(nog meer) bij aan het "mediagenieker" maken van de 
sport zodat we wellicht ook meer landen kunnen 
bereiken en zelf als sport verder kunnen groeien in 
NL? 
 
Antwoord:  De schotklok is een prachtig middel om 
onze sport mediagenieker te maken en de League is 
een perfect korfbal product geworden. Het zou een 
geweldige sprong voorwaarts zijn als internationaal op 
veel evenementen de schotklok en bijbehorende 
regels  ingevoerd en goed beheert worden  De 
International Korfball Federation heeft dit voor haar 
top evenementen in de planning 2008 – 2011 staan en 
wellicht vindt het voor het eerst plaats in 2009. 
Nederland zal in de toekomst  ongetwijfeld met nieuwe 
voorstellen komen. 
 
Vraag7: Met welke evenementen of veranderingen 
(organisatorisch, technisch, etc...) zou korfbal zich nog 
beter kunnen profileren op nationaal en internationaal 
gebied? 
 
Antwoord:  in diverse landen bestaat er belangstelling 
voor beach korfbal. Modernisering en een goede 
promotie actie zouden korfbal op het strand 

populairder kunnen maken. En natuurlijk 
aantrekkelijke competities: de spelers moeten naar het 
weekend toeleven om hun korfbalwedstrijd te spelen 
en alle gezellige nevenaspecten mee te pikken. 
 
Vraag8: Heeft u verder nog aanvullingen voor mijn 
artikel, waarin u pleit voor bepaalde zaken die korfbal 
naar een hoger internationaal niveau zullen brengen 
(wellicht buiten het kader van Olympische spelen 
maar meer in het algemeen)? 
 
Antwoord: een paar belangrijke punten: goed 
opgeleide en ervaren coaches in alle korfballanden en 
deelname van alle korfballanden aan internationale 
evenementen is van cruciaal belang voor spelpeil 
ontwikkeling. Meer evenementen en op verschillende 
nivo’s. 
 
Opmerking: 
We vinden het leuk om dat blad te ontvangen. 
Misschien kan je namens de clubblad redactie het 
bestuur van DKOD vragen om clublid te worden van 
het Swan Fund. Dat kan voor € 75 per jaar. Er zijn al 
heel wat Nederlandse clubs die ons op deze manier 
steunen. 
 
Als iemand meer wil weten, dan is ons adres: 
 
Stichting Swan Fund 
A.van Bruchem (secretaresse) 
Zuideinde 178 c 
2421 AP Nieuwkoop 
 
Tel. 0172 - 579334, 
jana3.van.bruchem@casema.nl 
 
Link: http://www.swanfund.org/ 
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EIND KLASSEMENT 
 
1. E1 totaal 86 punten (WINNAAR)  4. D1 totaal 56 punten 7.   F1 totaal 43 punten 
2. C1 totaal 84 punten     5. B1 totaal 50 punten 
3. D2 totaal 65 punten     6. D3 totaal 45 punten 
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Rokjes/Inloopshirts.  
Heb je een nieuw rokje nodig? Ga niet meteen naar de winkel, want ik heb diverse rokjes op 
voorraad!!! (ook tweede hands) 
 
Ik heb verschillende modellen (met en zonder binnenbroekje). Ze zijn goedkoper dan in de 
winkel en je steunt DKOD er mee!! 
 
Verder kan je bij inloopshirts bestellen met je eigen naam op de rug. 
 
Voor informatie kun je mailen naar:marielle1968@planet.nl  
of bellen naar:  026 -  443 97 40 
 
Groeten Marielle (moeder Maud en Diede) 
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Poule Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
2C Za 24-mei DKOD 1 -Viking 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
R2B Za 24-mei DKOD 2 -Unitas 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
R5E Za 24-mei DKOD 4 -Rheko 3 12:30 Sportpark Wilhelmina 
MWZA Wo 21-mei DKOD MW1 -Reehorst '45 MW1 19:30 De Rijnkom 
A2F Za 24-mei Noviomagum A2 -DKOD A1 12:15 Sportp. dAlmarasweg-zuid 
B2D Za 24-mei DKOD B1 -Animo B2 11:15 Sportpark Wilhelmina 
C3I Za 24-mei DKOD C1 -SSS C1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
D1H Za 24-mei DKOD D1 -OA/Hotel Warnsborn D2 12:30 Sportpark Wilhelmina 
D2J Za 24-mei DKOD D2 -Tiel '72 D2 11:15 Sportpark Wilhelmina 
D3Q Za 24-mei DKOD D3 -SKF D7 10:00 Sportpark Wilhelmina 
E8-3H Za 24-mei Tiel '72 E2 -DKOD E1 10:00 Sportpark Rauwenhof 
F2B Za 24-mei Wesstar/Total Proj F1 -DKOD F1 10:00 Veld Wesstar 

Poule Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
2C Za 31-mei DKOD 1 -Nova 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
R2B Za 31-mei DKOD 2 -Tweemaal Zes 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
R3C Za 31-mei DKOD 3 -Arena 2 17:00 Sportpark Wilhelmina 
R5E Za 31-mei DKOD 4 -DWS 3 12:30 Sportpark Wilhelmina 
MWZA Wo 28-mei Wesstar/Total Proj MW1 -DKOD MW1 19:30 De Panoven 
A2F Za 31-mei DKOD A1 -Duko/CargoTeam A1 11:00 Sportpark Wilhelmina 
B2D Za 31-mei DKOD B1 -Tiel '72 B1 09:45 Sportpark Wilhelmina 
C3I Za 31-mei OA/Hotel Warnsborn C2 -DKOD C1 13:15 Olympia-Arena 
D1H Za 31-mei SKF D2 -DKOD D1 10:15 Sportp. De Groene Velden 
D2J Za 31-mei DOT (O) D1 -DKOD D2 12:00 De Rusheuvel 
D3Q Za 31-mei Kesteren D1 -DKOD D3 10:00 Sportpark De Leede 
E8-3H Za 31-mei DKOD E1 -DOT (O) E2 11:00 Sportpark Wilhelmina 
F2B Za 31-mei DKOD F1 -Duko/CargoTeam F1 10:00 Sportpark Wilhelmina 

Poule Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
2C Za 7-jun Telstar 1 -DKOD 1 15:30 Veld Telstar 
R2B Za 7-jun Telstar 2 -DKOD 2 14:00 Veld Telstar 
R3C Za 7-jun Sparta (N) 3 -DKOD 3 15:30 Sportpark Luxool 
R5E Za 7-jun Kesteren 2 -DKOD 4 12:30 Sportpark De Leede 
MWZA Wo 4-jun DKOD MW1 -OA/Hotel Warnsborn MW1 19:30 De Rijnkom 
A2F Za 7-jun VADA/BATContNtl A2 -DKOD A1 14:00 Veld VADA/SKV 
B2D Za 7-jun DOT (O) B1 -DKOD B1 10:00 De Rusheuvel 

Poule Dg Datum Thuisploeg Uitploeg Tijd Lokatie 
C3I Za 14-jun DVO C4 -DKOD C1 10:00 Sportpark De Eikelhof 
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Selectie uit het fotoalbum van DKOD, www.dkod.nl 
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De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2007 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 19,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 13,50 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 10,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    €   8,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   5.50 p/p p/mnd 
Midweekers (hele seizoen midweekcompetitie)   € 14.50 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Ellie Brandsma   03-05 
Leanne Cleveringa  04-05 
Marielle  Jansen      05-05 
Diede Pasman   05-05 
Tonny Roosenboom  06-05 
Lieke Hamelers   07-05 
Oosten van  de Vegte  09-05 
Diana Dijkhuis   10-05 
Judith Beekhuizen  11-05 
Ferrie Roozenboom  12-05 
Amber van der Pol  14-05 
Luuk Houx    18-05 
Mariëlle Albers   26-05 
Mark Doorneveld   27-05 
Rob Arnoldussen   28-05 
Jannie van de Vegte  31-05 

Abe de Jong                 03-06 
Andre Meyer                03-06 
Annewil Hooijer           05-06 
Elke kop-jansen            08-06 
Ruud van de Vegte      10-06 
Arthur Lindeboom       15-06 
Dieuwke Boekhorst       16-06 
Jose Verhey                  18-06 
Annelies van de Weerd19-06 
Peter van Ballegoyen   21-06 
Rob ten Have             21-06 
Nathalie Vastenholt     21-06 
Kira van den Berg        22-06 
Joep van Haaren          26-06 
Christiaan Vorage  28-06 
Wim van Grasstek   29-06 
Ilse Zadelhoff               29-06 



 

Pagina 21  

 
BINNENZIJDE COVER 

ACHTERKANT !!! 
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ACHTERKANT 


